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Írásbeli választ iRénYlő kérdés !

dr . Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyű lésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény

42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló 10/2014 . (II . 24 .) OGY határozat 124 .

(1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani dr. Simicskó István honvédelmi miniszterhe z

„Döntöttek-e a NATO StratCom működésében történőmagyar részvételről? ”

címmel, amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Múlt évben Rigában megkezdte működését a NATO Stratégiai Kommunikációs Kiválósági Központja (NAT O
Strategic Communications Centre of Excellence) . A központ megalapításában hét NATO tagállam működött közre
(Lettország, Észtország, Litvánia, Lengyelország, Németország, Olaszország, Egyesült Királyság) .

A K/5638. számon benyújtott kérdésemben arról kértem tájékoztatást, hogy Magyarország részt vesz-e a

kiválósági központ működésében, ha még nem, akkor a Honvédelmi Minisztérium tervezi-e a központ munkájáb a

történő becsatlakozását . Kérdésemben kifejtettem, hogy az információs társadalom korábban a megfelel ő
kommunikációs technikák és módszerek alkalmazásának jelentőségét aligha kell hangsúlyozni . Geopolitikai

helyzetébő l adódóan Magyarország elemi érdeke az ilyen jellegű védelmi együttműködésben való részvétel .

Dr . Hende Csaba miniszter úr kérdésemre az alábbi választ adta :
„A Honvédelmi Minisztérium rendszeresen képviselteti magát a NATO stratégiai kommunikációt érint ő szakmai
fórumain és figyelemmel kíséri a rigai központ munkáját is . Az

így szerzett tapasztalatok ismeretében születhet arra vonatkozó döntés, hogy Magyarország törzstisztet küldjö n
Lettországba. ”

A fentiek tükrében kérdezem Miniszter Urat, hogy milyen tapasztalataik vannak a rigai központ m űködését

illetően? Született-e döntés törzstiszt kiküldéséről, illetve Magyarország más formában történő becsatlakozására a

központ munkájába?

Budapest, 2015 . október 28 .

Demeter Márta
országgy ű lési képvisel ő
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